
ARCHIVES AND SPECIAL COLLECTIONS

The archives house various special collections of books, as well as holdings of 
archival fonds.

The following special collections are catalogued, and are searchable in the library’s 
web catalogue: rare books; the faculty authors collection; the regional collection; 
the vertical fi les of the mining environment database; theses submitted by the 
university’s graduate students; fourth-year essays and translations.

In addition to the university archives, archival fonds, all from northern Ontario, 
deal mainly with: labour; the mining industry and related activities; ethnic groups; 
cultural and social associations; prominent citizens in the Sudbury region and the 
francophonie.

Finding aids allow for the retrieval of specifi c information. All collections held in 
the archives must be consulted on site. For more information, contact 
archives@laurentian.ca.

ARCHIVES ET COLLECTIONS SPÉCIALES

Les archives regroupent les collections spéciales de livres ainsi qu’un ensemble de 
fonds d’archives.

Les collections spéciales suivantes sont cataloguées et fi gurent dans le catalogue 
Web de la bibliothèque : livres rares, collection des publications des membres du 
corps professoral, collection régionale, classeurs verticaux de la base de données 
sur les mines et l’environnement, thèses des étudiants de cycles supérieurs de l’UL, 
mémoires de quatrième année et traductions.

En plus des archives de l’Université, les fonds d’archives du Nord-Ontario traitent 
principalement des relations de travail, de l’industrie minière et des activités 
connexes, des groupes ethniques, des regroupements culturels et sociaux et des 
personnalités marquantes de la région de Sudbury et de la francophonie.

Divers instruments de recherche permettent la recherche d’information. Toutes les 
collections conservées aux archives peuvent seulement être consultées sur place. 
Pour obtenir de plus amples renseignements, envoyez un courriel à 
archives@laurentienne.ca.
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